

Saksliste for Geovekst-forum november 2022

Torsdag 24.november:

09:00 – 12:00 **Møte** (inkl. pauser etter behov)

13:00 – 14:00 Lunsj

14:00 – 17:30 **Møte** (utvide ved behov)

Fredag 25.november:

09:00 – 12:00 **Møte**

13:00 – 14:00 Lunsj

14:00 – 15:00 **Møte**

Møteleder: Siri Oesterich Waage

Referent: Marit Bunæs

Tidsplan ca. tider	Sak nr.	Tema / Dokumenter	Sakstype	Ansvar
09:00 – 09:40		Landdivisjonsdirektør Knut Bjørgaas <ul style="list-style-type: none">Presentasjon	Informasjon	Knut
09:40 – 09:50	53/22	Godkjenning av referat fra 27.oktober og møtedatoer for 2023	Godkjenne	Siri/Alle
09:50 – 10:00		Pause		
10:00 – 13:00	54/22	Debatt/felles diskusjon: <ul style="list-style-type: none">Geodatarådet og Geovekst-partens syn på fellesløsninger nå og framoverHvordan ser Geodatarådet på framtiden til Geovekst <p>Det kommer mer utdypende informasjon om debatten i løpet av uke 46.</p> <p>Innleder til debatt: Hildegunn Norheim</p>	Debatt/ Diskusjon	Knut Bjørgaas, Johnny Welle, Arne Bjørn Mildal, Rolf Bekkhus, Hildegunn Norheim
13:00 – 14:00		Lunsj		
14:00 – 14:30	92/21	Kostnadsdeling laser <ul style="list-style-type: none">Gjennomgang av forslag og vedtak	Vedtak	Einar/Alle
14:30 – 14:50	56/22	Prosjektforslag – Laserdata kvalitetskontroll <ul style="list-style-type: none">Forslag om å gjennomføre en faglig undersøkelse/prosjekt hvor vi	Diskusjon/ Vedtak	Einar/Alle

		sammenligner de ulike kvalitetene av skanninger (2, 5 og 10 pkt.).		
14:50 – 15:05	36/22	Bruk av laserdata til støtte for konstruksjon av FKB-Veg <ul style="list-style-type: none"> • Metode og Vedtak 	Vedtak	Jan Ove/ Alle
15:05 – 15:20		Pause		
15:20 – 15:40	32/22	NDH 2022 og Høydedata.no <ul style="list-style-type: none"> • Status 	Informasjon	Einar/ Håkon
15:40 16:00	62/22	NVE – Periodisk skanning av kvikkleireområder <ul style="list-style-type: none"> • Status • Vedlikeholdsprogram 	Informasjon/ Diskusjon	NVE/Alle
16:00 – 16:30 Trenger 45 min (tidl. på dagen?)	55/22	Grønnstrukturkart <ul style="list-style-type: none"> • Informasjon • Et Geovekst-produkt? • Forslag til etablering av arbeidsgruppe 	Informasjon/ Diskusjon	NIBIO/ Alle
16:30 – 16:40		Pause		
16:40 – 17:00	57/22	Testprosjekt – Etablering av testfelt for fargekalibrering Søknad om midler (forlengelse av fargekalibreringsprosjektet)	Diskusjon/ Vedtak	Ivar
17:00 – 17:30	58/22	Kart AI <ul style="list-style-type: none"> • Informasjon om resultater fra ulike prosjekter 	Informasjon	Ivar
		Fredag		
09:00 - 09:15	47/22	Mandat Geovekst arbeidsgruppe veg <ul style="list-style-type: none"> • Mandat 	Vedtak	Tore Abelvik/ Alle
09:15 - 10:15	33/22	Status arbeidsgrupper <ul style="list-style-type: none"> • Vann • Ledning (GLA) • NRL 	Informasjon	Håkon/ Lars/ Erik
10:15 –	63/22	Informasjon fra Kartverket	Informasjon	Einar

10:30		<ul style="list-style-type: none"> • Økonomi • Nytt om kartleggingsfirmaene • Nye webinarer? 		
15 min bytte med info fra Kartverket	59/22	FK og V, godtgjørelse for egeninnsats av SFKB (65/21) <ul style="list-style-type: none"> • Status 	Diskusjon	FK og V
10:30 – 10:45		Pause		
10:45 – 11:15	8/22	SFKB (NGIS) <ul style="list-style-type: none"> • Status generelt • Status innføring av FKB 5.0 • Lett revisjon av FKB fotogrammetriske registreringsinstrukser før 2023-sesongen • Midler til QMS-utvikling 	Informasjon Vedtak	Nils Ivar
11:15 – 11:45	52/22	Grunndata <ul style="list-style-type: none"> • Informasjon fra arbeidet 	Informasjon	Knut
11:45 – 11:55		Pause		
11:55 – 12:25	60/22	KS – Vegkartet <ul style="list-style-type: none"> • Presentasjon 	Informasjon	Heidi Liv
12:25 12:40	61/22	Kommunikasjonsplan for Geovekst 2023 Utarbeidelse av ny grafisk profil. Søknad om midler til utarbeidelse av: <ul style="list-style-type: none"> • Powerpointmal • Rapportmaler • Årsrapport 2022 • Markedsføring av samarbeidet Opprette en egen arbeidsgruppe for marked- og kommunikasjonstiltak?	Diskusjon/ Vedtak	KV/Alle
12:40 – 13:00	49/22	Organisering og tilgjengeliggjøring av saker gjennom Geovekst-forum <ul style="list-style-type: none"> • Innspill fra Kartverket på kommunenes tidligere notat 	Diskusjon	KV/Alle
13:00 – 14:00		Lunsj		
14:00 – 14:30		Eventuelt <ul style="list-style-type: none"> • Oppdaterte webinarer på nettsiden? 		

		<ul style="list-style-type: none"> Brev til programvareleverandører - status 		
14:30 – 15:00		Oppsummering og avklaringer		
		<p>Møtedatoer i 2022: 24.-25.november i Oslo (Vulkan)</p> <p>Forslag til møtedatoer i 2023: 8.-9.mars i Møre og Romsdal 6.-7.juni i Oslo-området 6.-7.september i Trøndelag 15.-16.november i Oslo-området</p>		